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Protokół Nr XXV/20   

z XXV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 27 listopada 2020 r. 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Plan zimowego utrzymania dróg 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2025.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/204/20 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 października 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania 

na Środowisko dla „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 

2020-2026”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łobżenica.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 

rok.  

13. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

14. Interpelacje, zapytania radnych. 
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15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 15:00 otworzył XXV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym, zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz osoby oglądające transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 

Następnie poinformował, że w sesji uczestniczy jedenastu radnych. Powiedział, że Rada jest 

władna podejmować uchwały.  
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Dwóch radnych dołączyło w trakcie sesji. Radni nieobecni: Ryszard Biniak, Aleksander 

Tadych.  

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad dzisiejszej sesji. Zapytał, 

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

O godzinie 15:06 obecność na sesji potwierdziła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Agnieszka Bury, zwiększając liczbę radnych do 12 osób. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy radni chcieliby zabrać głos w kwestii protokołu z sesji w dniu 9 października.  

Wobec braku uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXIII 

sesji w dniu 9 października 2020 r. 

Dwóch radnych nie głosowało. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy radni chcieliby zabrać głos odnośnie protokołu z sesji w dniu 30 października. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 



 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXIV 

sesji w dniu 30 października 2020 r. 

Dwóch radnych nie głosowało. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że materiał został dostarczony radnym. Zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby 

uzupełnić sprawozdanie. 

 

O godzinie 15:09 obecność na sesji potwierdził Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak, zwiększając liczbę radnych do 

13 osób. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył kwestię projektu dotyczącego usuwania odpadów rolniczych. Oznajmił: „Podjęliśmy 

kontakt z firmą z …                 . Firma …                 …                 , która wstępnie deklaruje 

odbiór odpadów, ale z wyznaczonego miejsca i od wczoraj prowadzimy z tą firmą rozmowy, 

czekamy na ofertę, z tym, że jako Gmina nie jesteśmy w stanie tego sami zrobić. Musimy 

przygotować jakieś miejsce. Myślę, że zaangażować do tego Zakład Gospodarki 

Komunalnej”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że Gmina Łobżenica wspólnie z Gminami Wyrzysk, Białośliwie, Zakrzewo  

Lipka oraz Powiatem Pilskim przystąpiła do projektu pn. „Partnerstwo dla rozwoju Krajny”. 

Poinformował, że jego głównym celem jest wzmocnienie sprawności administracyjnej 

samorządów gminnych i powiatowych poprzez tzw. centrum wsparcia doradczego. Projekt 

jest finansowany przez Ministerstwo Funduszy i Polityki Regionalnej oraz Departament 

Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego. 
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Pan Wiceburmistrz oznajmił: „Po naborze wniosków z całej Polski, projekt skierowano do 

gmin zagrożonych marginalizacją, czyli generalnie tych, które charakteryzują się niskimi 

wskaźnikami między innymi dochodowości na mieszkańca i zostały zakwalifikowane trzy 

partnerstwa w Wielkopolsce”, w tym „nasze partnerstwo dla rozwoju Krajny, z tymi 

podmiotami, o których mówiłem”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy kontynuował, że projekt potrwa półtora roku. Poinformował: 

„Mamy w ramach tego pilotażu przygotować najlepsze rozwiązania inwestycyjne dla rozwoju 

naszych gmin i powiatu pilskiego. Być może będzie to rozwiązanie, które uzyska dodatkowe 

możliwości finansowania z następnej perspektywy europejskiej”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz oznajmił, że w dniu 2 grudnia odbędzie się gala on-line 

dotycząca konkursu na działania prokulturowe, organizowanego przez Urząd Marszałkowski. 

Na galę zostało zaproszone Towarzystwo Miłośników Łobżenicy. Przypomniał, że 

organizacja ta zrealizowała projekt o powstaniu wielkopolskim.  

Powiedział, że Urząd Marszałkowski podsumuje również działania związane z konkursem 

„Pięknieje Wielkopolska Wieś”. Poinformował, że podsumowanie dla gmin powiatu pilskiego 

i złotowskiego odbędzie się 1 grudnia o godzinie 14:00 w Krajence. Dodał, że zaproszenie na 

to wydarzenie otrzymało sołectwo Wiktorówko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku 

obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie wnieśli uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Plan zimowego utrzymania dróg 2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni otrzymali materiał. Następnie otworzył dyskusję.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że plan zimowego utrzymania dróg jest „bardzo podobny, jak co roku”  

i pokazuje zasady współpracy w zakresie drożności dróg i niwelowania negatywnych skutków 

zimy. Powiedział: „Mamy przygotowane tysiąc pięćset ton gruzu, już skruszonego (...)  

i cieszę się z tego, że właśnie z zimowego utrzymania nie tracimy tych pieniędzy na 

odśnieżanie, bo tych opadów nie ma, a możemy też trwale te nasze drogi polepszać. Tysiąc 

pięćset ton gruzu mamy przygotowane”. Dodał: „Jeszcze do wykorzystania mamy około 

trzystu pięćdziesięciu ton tego drobnego gruzu. Będziemy starali się jeszcze w miarę 

warunków pogodowych drogi polepszać, bo ciągle te drogi nam na sercu leżą. Nie jest źle, ale 

jesteśmy na to przygotowani”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku 

obrad. 

 

Plan zimowego utrzymania dróg 2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  
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W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/212/20 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2025 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/213/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Łobżenica na 

lata 2020-2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/204/20 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 października 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania 

na Środowisko dla „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata  

2020-2026” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie  

ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/214/20 zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/204/20 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 30 października 2020 r. w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Łobżenica na lata 2020-2026” wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko 

dla „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobżenica na lata 2020-2026”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/215/20 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Łobżenica, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2020-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/216/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2020-2034, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni otrzymali materiał po zmianie. Następnie otworzył dyskusję w tym 

punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag zamknął dyskusję i następnie poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 rok wraz  

z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXV/217/20 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2020 rok  

- wraz z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

 

 

 



 10 

Ad. 13 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli (wykonania zadania  

pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 129056P Łobżenica-Kościerzyn Mały” - pierwszy etap) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej nie uczestniczy w sesji. Poinformował: 

Wprowadziłem ten punkt do porządku obrad, ponieważ „uważam, że taka była moja 

powinność, dlatego że to jest komisja problemowa, ma też swoje terminy”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja przypomniał, że Rada podjęła decyzję o kontroli na sesji 

nadzwyczajnej. Powiedział: „Komisja wzięła się do pracy, ale jeszcze nie mamy końcowego 

protokołu z kontroli. (...) Komisja oczekuje pewnych wyjaśnień, ale uważam też, że komisja 

no niestety musi się brać do roboty, króciutko. Dzisiaj już nic nie zrobimy, bo nie ma 

przewodniczącego i nie ma protokołu”. Stwierdził: „Nie ma innego wyjścia jak poczekać na 

końcowy protokół przez komisję przygotowany i na następnej sesji”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że godzinę przed sesją otrzymał ekspertyzę techniczną drogi w Kościerzynie 

Małym, o którą zabiegała również Komisja Rewizyjna. Oznajmił: Komisja „wskazywała 

nawet, kto ma tą ekspertyzę wykonać. Dużo wcześniej podjęliśmy kontakt z Panem  

…                  to jest firma …                  …                 , bo wiedzieliśmy, że to jest fachowiec”. 

Powiedział: „Zależało mi przede wszystkim na tym, pomijając oczywiście wszystkie 

wcześniejsze działania formalne, nieformalne związane z tą drogą, zależało mi osobiście, 

żebym (...) upewnił się w przekonaniu, że ta droga została zrobiona dobrze. Zależało mi na 

tym, żeby wybrać odpowiednią osobę, kompetentną, znającą się na rzeczy i to (...) pokryło się 

z oczekiwaniem Komisji Rewizyjnej, z czego się cieszę”.  

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że ekspertyza jest szerokim opracowaniem. 

Przedstawia ona wyniki badań cech geometrycznych jezdni. Poruszono w niej również 

kwestię konstrukcji nawierzchni oraz badań nośności nawierzchni.  

Burmistrz Łobżenicy odczytał podsumowanie ekspertyzy:  

- Pomierzona nośność istniejącej nawierzchni z warstwą wierzchnią z mieszanki niezwiązanej 

kruszywa łamanego stanowiącej podbudowę zasadniczą dla docelowej konstrukcji  

z warstwami asfaltowymi spełnia wymagania nośności stawiane dla podbudów drogowych  

z kruszywa stabilizowanego mechanicznie dla projektowanego ruchu KR1-2. 
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- Pomierzona nośność podbudowy drogowej pozwala na ułożenie projektowanych warstw 

asfaltowych. 

- Stwierdzono na badanym odcinku drogi obecność w konstrukcji nawierzchni warstwy 

gruntu stabilizowanego cementem. 

- Lokalne wahania grubości warstw konstrukcyjnych nawierzchni nie mają negatywnego 

wpływu na nośność podbudowy z mieszanki niezwiązanej. 

Uwagi technologiczne: 

- Wbudowanie dodatkowej gr. 10 cm górnej warstwy kruszywa podbudowy zasadniczej musi 

być poprzedzone spulchnieniem istniejącej warstwy kamiennej podbudowy. 

- Wbudowanie dodatkowej warstwy podbudowy zasadniczej oraz warstw asfaltowych musi 

być poprzedzone wytrasowaniem osi jezdni. 

- Nie wolno dopuścić do sytuacji przemieszczenia warstw asfaltowych w strefę pobocza 

drogi. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz oznajmił, że opracowanie jest do wglądu. 

Stwierdził: „Nie chciałbym dzisiaj ustosunkowywać się do całej sytuacji związanej z tą drogą, 

do działań Komisji Rewizyjnej, do działań osób postronnych. Uważam, że przyjdzie na to 

czas”. Poinformował, że ponieśliśmy duże koszty. Powiedział: „Nie miałem żadnych 

wątpliwości co do wykonania tej drogi, ale to było jednak podważane i w związku z tym te 

badania wykonaliśmy”. Burmistrz Łobżenicy dodał: „Chciałbym zapowiedzieć, że powrócę 

do tego tematu, bo to nam przysporzyło dużo pracy, dużo zdrowia straciliśmy przez to, a na 

dzisiaj nie ma żadnych przeciwwskazań, żeby na tej podbudowie kontynuować działania 

związane już z ostatnim etapem, jakim jest przygotowanie i wylanie asfaltu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił treść pisma otrzymanego drogą mailową w dniu dzisiejszym od Pana 

Przewodniczącego Aleksandra Tadycha: „W związku z prowadzoną kontrolą wykonania 

zadania pierwszego etapu przebudowy drogi gminnej Łobżenica-Kościerzyn Mały informuję, 

że z powodu pandemii ograniczone są spotkania komisji. W chwili obecnej nie uczestniczyli 

członkowie komisji w żadnych pracach kontrolnych na obiekcie. Wprawdzie Burmistrz 

powołał zespół kontrolny, w którego skład weszli przedstawiciel wykonawcy, inspektor 

nadzoru oraz przedstawiciel inwestora oraz powiadomiono również moją osobę. Burmistrz 

powołał również biegłego geologa, który był tożsamy z wnioskowanym przez Komisję 

Rewizyjną. Zwracam uwagę, że nie udzielił Pan Komisji odpowiedzi na wniosek z dnia  

2 listopada 2020 r., co uniemożliwia wykonanie zleconych przez Radę czynności. Komisja 
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powinna być bezstronna, co gwarantował wspomniany wniosek. Zwracam uwagę na fakt, że 

Komisja nie została zapoznana z wynikami badań Pana …                  …                 . Mając 

powyższe na uwadze przedstawienie protokołu możliwe będzie po wykonaniu badań przez 

biegłego Pana …                  …                  i dokładną analizę dokumentacji”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedź na wniosek z dnia  

2 listopada została w dniu dzisiejszym wysłana drogą mailową do Pana Przewodniczącego 

Aleksandra Tadycha. Powiedział: „Została praca zlecona komisji i oczekujemy, aby komisja 

przygotowała protokół, oczywiście z wnioskami czy propozycjami wypracowanymi przez 

komisję”. Dodał, że następna sesja prawdopodobnie odbędzie się przed świętami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Stwierdził: „Skoro Komisja Rewizyjna miała (...) osobę, która sprawdzała, to mi się wydaje, 

że ona powinna się w swoim protokole określać na tych swoich badaniach, a nie na badaniach 

gminnych teraz. Bo co mają badania gminne do badań swoich i własnego protokołu. Bardziej 

na swoich relacjach i swoich informacjach powinni oni zrobić protokół”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił: „Komisja otrzymała materiały do przeglądu, do sprawdzenia jak i również komisja 

wnioskowała o powołanie (...) fachowca. Burmistrz to zrobił już wcześniej, zanim komisja 

wnioskowała. Tak jak powiedział. Składa się to o tyle dobrze, że o tą osobę, o którą oni 

wnioskowali, to Burmistrz już miał wcześniej i to badanie zostało wykonane”. Dodał, że 

Komisja Rewizyjna powinna sporządzić protokół z kontroli. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do realizacji 

następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 14 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie została złożona żadna interpelacja. 

 

Ad. 15 Wolne głosy i wnioski 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Regina Kowalewska 

Zapytała, czy targowisko jest nadal zamknięte. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Dopytywał o drugi etap przebudowy chodnika w Dźwiersznie Wielkim, przy drodze 

wojewódzkiej nr 242. Poprosił o interwencję w Powiecie w sprawie zebrania ziemi z poboczy 

drogi Dźwierszno Małe-Witrogoszcz oraz jej „wyrównania”. Dodał, że przejazd tą trasą jest 

tragiczny. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Targowisko będzie zamknięte w tym tygodniu. Nie wiem czy są radni, którzy 

nie uczestniczyli w dyskusji naszej odnośnie targowiska na połączonych komisjach. Chyba, 

że ktoś ma jeszcze odmienne zdanie. No bo wszyscy właściwie byliśmy jednego zdania, żeby 

targowiska nie otwierać. To byłby chyba najbardziej niefortunny moment, bo ciągle słyszymy 

o nowych zakażeniach i myślę, że mieszkańcy by to bardzo negatywnie odebrali. Natomiast 

rozumiem tych, którzy przyjeżdżają tutaj handlować i zarabiać. Zobaczymy co będzie  

w przyszłym tygodniu, czy uda się przed świętami. Osobiście nie sądzę i nie chciałbym tego 

robić, nawet jeżeli te zachorowania by spadały, bo wiecie jaki kocioł się po prostu tutaj zrobi, 

bo wiecie jak to targowisko wygląda. Czyli targowisko jest zamknięte”. 

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 242  

w Dźwiersznie Wielkim. Oznajmił: „Chcemy, żeby był kontynuowany i rozmawiamy na ten 

temat. (…) Zależałoby mi, żeby już do końca go zrobić i żeby to było z głowy”. 

Poinformował: „Droga Dźwierszno Małe-Witrogoszcz. Mają od nas w Powiecie, w Zarządzie 

Dróg Powiatowych i u Starosty kilka pism w tej sprawie. Też była kwestia uporządkowania 

drzew leżących, gałęzi, poboczy. To jest najgorszy kawałek dróg powiatowych na terenie 

naszej gminy. (…) Cały czas naciskamy. Nie tylko na ten odcinek. Na wszystkie drogi 

powiatowe na terenie naszej gminy”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Zapytała, czy jest możliwość otwarcia PSZOK-u. Kontynuowała: „Tam dwadzieścia osób  

od razu nie przyjeżdża. Ktoś przyjeżdża swoim samochodem, sam wynosi to co ma do 

wyniesienia w maseczce, a naprawdę taki reżim zastosowali, a przed świętami ludzie przecież 

sprzątają swoje posesje i burzą się, że nie można teraz”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że decyduje o tym Związek Gmin Krajny. Dodał, że podejmie rozmowy z tą 

instytucją i poinformuje radną Wiesławę Sikorską o ich wyniku. 
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Ad. 16 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:47 zakończył obrady XXV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 


